
  

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 23. februar 2023 fra kl. 17.30–20.30 

Susåskolen afd. Glumsø 

 

Tilstede: Rikke Milan, Nikolaj, Rikke Marcher, Maria F, Lisbeth, Martin, Bendt, Mirco, Søren, 

Sisse, Stefan, Nuka, Stine 

Fravær: Maria Sundvall, Anders 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

48 - 17.30-17.35 
Dagsorden  
 

• Dagsorden godkendes. 
 

Fra årshjul: 

• Der laves ikke kvalitetsrapport i Kommunen fremover 
 

49 - 17.35-17.55 
Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejder- og 
elevrepræsentanter,  
(I) 
 

• Frihedsgraderne ifht. skoledagens længde fortsættes i 
kommende skoleår. 

• Ændring i ledelsesstruktur – på Glumsø vil Dorte være leder af 6.-
9. årgang og Bettina for 0.-5. årgang.  

• Høring skolenavne: Der vil komme ny høringsproces om 
skolenavne.  

• Kor – forsøg på alle afdelinger, som vi i år har haft på Herlufmagle 

• Nyt om tildelingsmodel fremadrettet: BUU har indstillet model 2 
og model A til beslutning i Byrådet tirsdag d. 28. februar. 

• Der har været afholdt FRO-møde (BUU-udvalget og 
skolebestyrelser). Rikke orienterede kort om mødet 
 

50 – 17.55-18.10 
Skolevenner 
(B) 
 

• Kort orientering om mulig anvendelse af skolevenner på 
Susåskolen. Se evt. mere i vedhæftede eller på  skolensvenner. 
Skal vi undersøge dette videre og forsøge at teste skolevenner af 
på Susåskolen? 

Der er opbakning fra skolebestyrelsen til at gå videre med at få 
Skolevenner på Susåskolen  

51 – 18.10-18.25 
Godkendelse af valgfag for 9. 
klasse i 23/24 

(B) 
 

• Gennemgang af ønskede valgfag for skoleåret 23/24 for 9. 
klasserne. Herefter en beslutning om disse valgfag skal tilbydes. 

Valgfagsudbuddet på begge afdelinger godkendes. 
 

52 – 18.25-18.55 
Timefordelingsplan for 23/24 
(B) 
 

 

• Vedhæftet er forslag til timefordelingsplan for kommende 
skoleår. Planen gennemgås på mødet.  

• I forhold til indeværende skoleår er der et opmærksomhedspunkt 
på den manglende svømmeundervisning på afd. Herlufmagle, 
som betyder, at der på 6. årgang på afd. Herlufmagle vil blive 
placeret svømning.  

• I forhold til indeværende skoleår er der et ønske om, at tilpasse 
timetallet på 4. årgang. Her ønskes bestyrelsen holdning til at 

https://skolensvenner.dk/


  

reducere skoleugen med 2 lektioner ved at koncertere 2 
lektioners natur/teknologi med 2 understøttende undervisning, 
som så kan afholdes som 2-voksentimer.  

• I forhold til indeværende skoleår er der et ønske om, at tilpasse 
timetallet på 7. årgang. Her ønskes bestyrelsen holdning til at 
reducere skoleugen med 1 lektion ved at konvertere 1 lektion 
idræt med 1 understøttende undervisning, som så kan afholdes 
som 2-voksentime.  

• Vedhæftet er tilrettet skemastruktur for 4. og 7. årgang, som den 
ser ud, hvis bestyrelsen godkender konverteringen på disse 
årgange 

 
Timefordelingsplanen godkendes. 
Herunder reduktionen af 2 lektioner på 4. årgang og 1 lektion for 
vores 7. årgang godkendes 

 

Pause  

53 – 19.00-19.15 
Status budget 22/24 
(I) 
 

 

• Kort orientering om status for budget og mulig opstart af 
elementer på investeringslisten. 

Ifht. budgettet ser det ud som forventet, og der er startet op på nogle 
af de investeringer som skolebestyrelsen har prioriteret på sidste 
møde. 
Der er en opmærksomhed på beløb der tildeles Susåskolen til 
ejendom og vedligehold. 
Der er en opmærksomhed på klasse/elevantal i kommende skoleår. 
Der følges op på et af de kommende møder. 
 

54 – 19.15 -19.40 
Indeklima 
(D) 
 

• Drøftelse af hvordan bestyrelsen kunne tænke sig at sætte fokus 
på indeklimaet. 

Skolen er påbegyndt måling af indeklima CO2 på afdeling Holsted 
kort info herom.  
Målingerne følges op af konklusion og eventuel handleplan for sikring 
af godt indeklima i undervisningslokalerne. 
Punktet med indeklima tages op på et kommende 
skolebestyrelsesmøde 
 

55 – 19.40 -20.00 
Forventningsafstemning bl.a. 
deltagelse i bestyrelsesmøder 
(D) 
 

• Drøftelse af bestyrelsens forventningsafstemning til 
forældrevalgtes deltagelse i bestyrelsesmøderne.  

Der er en forventning om at skolebestyrelsesmedlemmer prioriterer 
deltagelse i skolebestyrelsens møder. 
Derfor er det også vigtigt, at man besked giver, hvis der er perioder 
hvor man ikke har mulighed for at deltage. 
Kontinuiteten i skolebestyrelsens arbejde, sikres ved at de 
forældrevalgte medlemmer deltager i skolebestyrelsesmøderne 
Hvis der forekommer mere end 3 ganges fravær inden for et skoleår, 
vil formanden eller skolelederen tage kontakt. 

 

56 – 20.00 -20.15 
Evt.  
 

• Skolebestyrelsens tilsynsopgave – er der områder som 
bestyrelsen ønsker tages op på kommende møde? 



  

• Obs: Forårsklummen skrives af Maria F og Lisbeth, 
Sommerklummen skrives af Anders, Sisse og Maria S 
 

57 – 20.15-20.30 
Godkendelse af referat 
(B) 
 

• Bestyrelsesmedlemmerne beslutter om beslutningsreferatet kan 
godkendes. 

•  

Punkter til kommende møder  Møde den 28/3 på Holsted: 

• Skolebestyrelsens tilsynsopgave (bestyrelsen vælger inden om 
der er områder der særlig ønskes fokus på) 

• Forberedelse til skolebestyrelsens årsberetning 

• Makerspace 

• Status på klasseantal Holsted jf punkt 53. 

• Evt status på indeklimamålinger jf. punkt 54 

• … 
 
 
 


